
Uttalande angående Underlag för budget 2016 med inriktning 2017 och 2018 
Kulturförvaltningen 
 
Saco har tagit del av tjänsteutlåtandet och konstaterar att kommande tre år innebär höga 
ambitioner och därmed många utmaningar, framför allt när det gäller satsningen på kultur för 
barn och unga och särskilt i ytterstaden. 
 
Vi har inget att invända mot inriktningen i stort men för att målen ska vara möjliga att nå vill 
vi betona vikten av att tillräckliga resurser erhålls.  
 
Saco ser med tillfredsställelse att förvaltningen efterlyser en arbetsvärdering/lönekartläggning 
i staden. 
Vi har länge framfört att våra medlemmars höga kompetens motiverar en högre lönenivå och 
en bättre löneutveckling.  
 
Vi ser med oro på de höga sjuktalen och mot bakgrund av detta vill vi återigen föreslå att en 
friskvårdstimme införs i förvaltningen. De flesta verksamheter i staden har denna förmån och 
vi har svårt att tro att det inte skulle fungera i vår förvaltning. 
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